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Zápis z jednání Finančního výboru (FY) ZMC Brno -  Líšeň

Datum konání:
Místo konání: 
Přítomen/přítomna:

Omluven/ omluvena:
Nepřítomen/nepřítomna:
Hosté:

13.4.2023 17.00 hod.
ÚMČ Bmo - Líšeň
I. Kremitovská, Š.Zemanová, L.Belcredi, T.Bláha, M.Jurča, 
O.Lupečka, M.Chaloupka, R.Sikora, O.Zendulka, J. Drbal
J. Belcredi Knauer

místostarostarostka A.Stejskalová, za ORF ved. L. Stehlík

1) zahájení, schválení programu, volba ověřovatele

Jednání zahájil předseda FV, přivítal všechny přítomné a konstatoval, že výbor je 
usnášení schopný. Zároveň přivítal i předsedu SK Líšeň ing. Hladiše, kterého na jednání 
k předmětnému bodu přizval, a zeptal se, zdaje souhlas s jeho přítomností -  nebylo námitek. 
Předseda otevřel diskuzi k zaslanému návrhu programu jednání -  nebylo návrhů na doplnění 
či změnu.

usnesení: FV schvaluje následující program jednání:

1. Zahájení, schválení programu, volba ověřovatele
2. Žádost SK Líšeň o poskytnutí dotace typu B z rozpočtu MČ Bmo-Líšeň a žádost o 

udělení výjimky z Pravidel pro poskytování dotací z rozpočtu MČ Bmo-Líšeň
3. Různé

hlasováno: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se usnesení bylo přijato

Volba ověřovatele -  J. Drbal požádal o návrhy -  navrhl p. L. Belcrediho, který s návrhem 
souhlasí -  nebyl další návrh

usnesení: FV volí p. L. Belcrediho za ověřovatele zápisu

hlasováno: 9 pro, 0 proti, 1 zdržel se usnesení bylo přijato

v v
2) Žádost SK Líšeň o poskytnutí dotace typu B z rozpočtu MC Brno-Líšeň a žádost o 
udělení výjimky z Pravidel pro poskytování dotací z rozpočtu MČ Brno-Líšeň

Materiál stručně uvedl J. Drbal -  sdělil, že byl zaslán nejdříve materiál k projednání v RMČ a 
po dnešním projednání v RMČ byl zaslán materiál připravený k projednání v ZMČ, kde jsou 
proti původnímu materiálu malé změny, zejména v přílohové tabulce pí místostarostka uvádí 
položky, které jsou předmětem samotné dotace. Dále informoval o komunikaci s úřadem a 
s p.předsedou SK Líšeň -  jeho odpovědi dostali členové FV také dnes mailem. J.Drbal pak 
otevřel diskuzi:

I. Kremitovská -  změny pod čísly 11-13 byly odsouhlaseny RMČ 10/2022

J. Drbal -  navrhl nejdříve diskutovat k bodu výjimky z pravidel dotací B



O.Zendulka -  sděluje, že dle zápisu ze sportovní komise se o dotaci B jedná, otázkou zůstává 
důvod opožděného podání žádosti. Předseda SK Líšeň vysvětlil náročnost procesu kontroly 
projektu a reality, L.Belcredi doplnil, že původní stavba Orlovny byla realizována svépomocí 
s nedokonalou projektovou dokumentací, pí místostarostka zmínila problémy spojené 
s pořizováním projektové dokumentace -  původní projekt 2016 nemohl být použit, 2017 
projekt rozdělen na části A a B, 2018 aktualizace, na část A dostal plnou moc ing.Hladiš -  
změna stavby

J.Drbal -  upozorňuje, že některé položky jsou označeny jako ,jednotka“ v nemalé finanční 
výši a vyžadovaly by podrobnější specifikaci s konkrétním naceněním, není ani k dispozici 
smlouva o dílo. Pí místostarostka -  není důvod předkládat položkový rozpočet v této fázi, 
bude předmětem až při vyúčtování dotace.

O.Zendulka -  položky 2,8 -  jaký je důvod k financování z MČ, když to tedy není požadavek 
MČ, ale důsledek špatného projektu? Není také jasné, co bude po skončení nájmu za 15 let, 
RMČ nepředkládá návrh využití této části budovy. L.Belcredi -  ale investuje se do položek, 
které tu zůstanou. Ing.Hladiš -  vysvětluje získávání financí na danou akci, zároveň nemá ani 
záruku nájmu.

O.Lupečka -  upozorňuje, že všechny majetky máme svěřené

I. Kremitovská -  dotaz na usnesení RMČ -  pí místostarostka -  doporučila usnesení, jak je 
navrženo v materiálu do ZMČ

pí místostarostka -  sděluje, že zatím do části A bylo financováno 37 mil.Kč (včetně této 
předpokládané dotace) bez DPH, do části B 26 mil.Kč včetně DPH -  danou informaci ještě 
upřesní resp. doplní na ZMČ 20.4.2023

O.Zendulka -  z jakých prostředků se předpokládá financování? L.Stehlík -  z přebytku R2022 
(cca 15 mil.Kč)

O.Zendulka -  předkládá protinávrh ke 2. odrážce:

FV doporučuje ZMČ souhlasit s poskytnutím investiční dotace typu B z rozpočtu MČ Brno -  
Líšeň ve výši 685 413,-Kč žadateli SK Líšeň, IČ 13691732 se sídlem Kučerova 4, 628 00 
Brno na krytí nákladů spojených s realizací projektu „Rekonstrukce objektu Orlovna část A, 
Holzova 7, Brno -  Líšeň -  práce navíc dle položek 11 -  13 dle Přílohy „Práce navržené RMČ 
ke schválení ZMČ“ schválené RMČ dne 13.4.2023

J. Drbal -  v daném případě tedy navrhuje oddělené hlasování po odrážkách

usnesení:
FV doporučuje Zastupitelstvu městské části Brno-Líšeň

udělit výjimku z čl. Ill, písm. B) odst. 1 Pravidel pro poskytování dotací z rozpočtu MČ 
Brno -  Líšeň pro žádost o dotaci typu B žadateli SK Líšeň, IČ 13691732 se sídlem 
Kučerova 4, 628 00 Brno

hlasováno: 9 pro, 0 proti, 0 zdržel se

FV doporučuje ZMČ Brno -  Líšeň

usnesení bylo přijato



souhlasit s poskytnutím investiční dotace typu B z rozpočtu MC Brno -  Líšeň ve výši 
685 413,-Kč žadateli SK Líšeň, IČ 13691732 se sídlem Kučerova 4, 628 00 Brno na krytí 
nákladů spojených s realizací projektu „Rekonstrukce objektu Orlovna část A, Holzova 
7, Brno -  Líšeň -  práce navíc dle položek 1 1 -1 3  dle Přílohy „Práce navržené RMČ ke 
schválení ZMČ“ schválené RMČ dne 13.4.2023

hlasováno: 1 pro, 5 proti, 4 zdržel se usnesení nebylo přijato

I když byl deklarován protinávrh, ne všichni členové to tak pochopili (uplatněno zmatečné 
hlasování) a byl požadavek hlasovat i předložený návrh usnesení bez úpravy:

FV doporučuje ZMČ Brno -  Líšeň
v

souhlasit s poskytnutím investiční dotace typu B z rozpočtu MC Brno -  Líšeň ve výši 
1.076.913,-Kč žadateli SK Líšeň, IČ 13691732 se sídlem Kučerova 4, 628 00 Brno na 
krytí nákladů spojených s realizací projektu „Rekonstrukce objektu Orlovna část A, 
Holzova 7, Brno -  Líšeň -  práce navíc, schválené MČ, dle Přílohy „Práce navržené 
RMČ ke schválení ZMČ“ schválené RMČ dne 13.4.2023

hlasováno: 7 pro, 1 proti, 2 zdržel se usnesení bylo přijato

FV doporučuje ZMČ Brno -  Líšeň

schválit Smlouvu o poskytnutí finanční dotace

hlasováno: 6 pro, 0 proti, 4 zdržel se usnesení bylo přijato

FV doporučuje ZMČ Brno -  Líšeň

pověřit p. starostu podpisem Smlouvy

hlasováno: 5 pro, 0 proti, 4 zdržel se usnesení nebylo přijato

FV doporučuje ZMČ Brno -  Líšeň

uložit odboru rozpočtu a financí vypracovat příslušné rozpočtové opatření

hlasováno: 7 pro, 0 proti, 3 zdržel se usnesení bylo přijato

Na závěr k tomuto bodu bylo pí místostarostkou přislíbeno zaslání příslušné smlouvy o dílo.

5) Různé

Nebylo námětů a bodů do diskuze.

v

zapsal: J. Drbal ověřil: L. Belcredi


